

Title (en)
Hair curler.

Title (de)
Lockenwickler.

Title (fr)
Bigoudi.

Publication
EP 0193817 A2 19860910 (DE)

Application
EP 86102306 A 19860222

Priority
DE 3507702 A 19850305

Abstract (en)

The hair curler has an essentially cylindrically shaped curler body which has at its two end faces a device for attaching a strip-shaped holder which prevents the hair curler from becoming unwound. In order that they have the simplest possible construction, are easy to handle and are secured against unwinding in any desired curler position, the hair curlers are constructed in such a way that the device (2, 3) consists of an adhesion closure, one part (2) of the adhesion closure being arranged at the end faces of the hair curler (1) and the other part (3) on the surface of a strip (4).
<IMAGE>

Abstract (de)

Lockenwickler, die einen im wesentlichen zylindrisch geformten Wickelkörper aufweisen, der an seinen beiden stirnseitigen Enden eine Vorrichtung für das Befestigen einer bandförmigen, das Aufdrehen des Lockenwicklers verhindernden Halterung aufweist, sind, damit diese einfachst ausgebildet und zu handhaben und in jeder beliebigen Wickelstellung gegen ein Aufdrehen gesichert sind, so ausgebildet, daß die Vorrichtung (2,3) aus einem Haftschluß besteht, wobei ein Teil (2) des Haftverschlusses an den Stirnflächen des Lockenwicklers (1) und der andere Teil (3) auf der Oberfläche eines Bandes (4) angeordnet ist.

IPC 1-7

A45D 2/32

IPC 8 full level

A45D 2/32 (2006.01)

CPC (source: EP)

A45D 2/32 (2013.01)

Cited by

IT201900010779A1; FR2760951A1; US2019142130A1; US11617428B2

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0193817 A2 19860910; EP 0193817 A3 19880727; DE 3507702 A1 19860911

DOCDB simple family (application)

EP 86102306 A 19860222; DE 3507702 A 19850305